

Academic Bridge Program Fee Schedule for AY 2023-2024

برنامج الجسر الأكاديمي جدول الرسوم للعام الدراسي 2023-2024



عـضـو فـي مـؤسـســة قـطـر Member of Qatar Foundation

Admission Fee

Application Fee	QR. 500 non-refundable application fee for the new student is due at the time of application.		
Advance	A deposit of QR. 10,000 is required for seat		
Payment	confirmation after acceptance of the student. This payment is required to process the students' registration or enrollment.		
	The deposit amount will be deducted from the total amount of fees.		
	Non-refundable after the 3rd week from the starting date of the term		
	This amount is applied to non-sponsored students only after receiving acceptance letters		

Tuition Fee

Term 1	Term 2	Annual Fee
40,000	40,000	80,000

رسم القبول

رسىم التقديم	500 ريال قطري، رسم غير قابل للاسترداد، ومستحقة عند تقديم طلب القبول للطلاب الجدد فقط.
دفعة	10,000 ريال قطري، تسدّد عند قبول الطالب، للتأكيد على حجز مقعد
مقدمة	له في البرنامج. والجسر الأكاديمي في حلّ من البدء بإجراءات تسجيل
	الطالب أو إلحاقه بها إلّا بعد تسديد هذ الرسم. هذا بالنسبة للطلبة غير
	الحاصلين علي الرعاية من قِبل الشركات، ويتم خصم هذا الرسم من
	الرسوم الدراسية في حال استمرار الطالب في برنامج الجسر الأكاديمي.
	يصبح المبلغ غير قابل للإسترداد بعد الاسبوع الثالث من بدء الفصل
	الدراسي.

الرسوم المدرسية

الرسوم السنوية	الفصل الثاني	الفصل الأوّل
80,000	40,000	40,000